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Bestyrelsesmøde,	  tirsdag	  d.	  28.	  januar	  2014	  
Tilstede:	  Søren	  Sibbersen,	  Bo	  Sørensen,	  Inge	  Ribers,	  Laila	  Hindborg,	  Johanna	  Nielsen,	  Ulla	  Boyhus	  
(Simon	  Andersen	  syg)	  
	  
Ordstyrer:	  Johanna	  Nielsen	  
Referent:	  Ulla	  Boyhus	  
	  
	  
	  

1. Ny	  hjemmeside	  og	  e-‐kommunikation	  	  
Alle-‐mail	  fungerer	  stadig	  ikke	  –	  Johnny	  Mossin,	  Helle	  Bech	  Jensen	  og	  Chris	  Lander	  er	  i	  gang	  
med	  at	  kigge	  på	  det	  og	  opdatere	  medlemsdatabase	  –	  vi	  regner	  med,	  at	  mailen	  er	  oppe	  at	  
køre	  inden	  for	  en	  måned.	  Ny	  hjemmeside	  er	  under	  udarbejdelse	  og	  går	  snart	  i	  luften.	  Chris	  
Lander	  har	  stået	  for	  dette.	  Vi	  er	  tilfredse	  med	  den	  nye	  hjemmeside	  –	  det	  ser	  godt	  ud.	  Der	  
mangler	  nogle	  informationer	  hist	  og	  her,	  f.eks.	  om	  poloholdet	  og	  fra	  B&U,	  men	  det	  har	  
Chris	  selv	  gjort	  opmærksom	  på,	  og	  det	  kommer.	  Søren	  Sibbersen	  rykker	  på	  et	  opdateret	  
indlæg	  fra	  B&U.	  Der	  kommer	  nogle	  mindre	  omkostninger	  i	  forbindelse	  med	  skift	  af	  
domæne	  og	  hosting.	  Vi	  betaler	  med	  glæde	  for	  en	  side	  der	  virker.	  
	  

2. Klubaften	  d.	  29.	  januar:	  24	  timersløb	  og	  DM	  i	  Marathon	  
Formålet	  er	  at	  hverve	  mennesker	  til	  de	  to	  arrangementer	  –	  der	  skal	  findes	  tovholdere/	  
teamleder	  til	  de	  forskellige	  arbejdsområder.	  Vi	  starter	  med	  DM	  og	  snakker	  derefter	  24-‐
timersløb	  
	  
DM	  i	  maraton:	  

• Et	  gæt	  er,	  at	  vi	  kan	  forvente	  3-‐400	  deltagere??	  
• Johanna	  Nielsen	  har	  udarbejdet	  liste	  med	  arbejdsopgaver	  

o Peter	  Schrøder	  har	  meldt	  sig	  på	  banen	  i	  forhold	  til	  at	  søge	  diverse	  tilladelser	  
o Bo	  Sørensen	  har	  meldt	  sig	  til	  forskellige	  arbejdsopgaver	  i	  forhold	  til	  telt,	  

strøm	  osv.	  
o Ole	  Torp	  har	  meldt	  sig	  i	  forhold	  til	  at	  søge	  sponsorer	  

	  
• Vi	  organiserer	  opgaverne	  i	  nogle	  ”klumper”,	  som	  folk	  kan	  melde	  sig	  som	  

tovholdere/teamledere	  og	  hjælpere	  på	  –	  forslag	  til	  disse:	  
o Sponsorer	  
o Bane	  
o Telt	  og	  andet	  praktisk	  
o Forplejning	  
o Motorbåd	  
o Sekretariat	  
o Hjemmeside	  
o Ansøgning	  til	  kommunen	  -‐	  bl.a.	  præmier(overrækkelse)	  	  
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• Der	  skal	  laves	  faneblad	  på	  klubbens	  hjemmeside	  ”DM	  i	  Marathon	  2014”.	  Siden	  skal	  
komme	  frem,	  når	  man	  ”googler”:	  DM	  Marathon	  kajak	  

• Vi	  skal	  også	  finde	  ud	  af	  følgende:	  
o Hvad	  forbundet	  bidrager	  med	  til	  arrangementet?	  
o Inge	  Ribers	  kontakter	  Finn	  Larsen	  fra	  Maribo	  Kajakklub	  -‐	  Maribo	  stod	  for	  DM	  

i	  2013	  
o Kunne	  være	  en	  fin	  tanke	  med	  officialtrøjer	  –	  Hvad	  er	  DKFs	  holdning	  til	  

sponsornavne	  på	  tøjet?	  
o Parkeringspladser/	  vagter	  (sejlklubben?)	  

	  
24	  timers	  løb:	  

• Styregruppen	  har	  en	  liste	  med	  overblik	  over	  opgaver,	  og	  hvem	  der	  tager	  sig	  af	  dem	  
(ansvarlige)	  

• Der	  er	  styr	  på	  mange	  ting	  –	  formålet	  er	  at	  få	  folk	  med,	  afsætte	  weekenden	  mm.	  
• Vi	  skal	  sørge	  for	  at	  uddelegere	  nogle	  opgaver	  til	  de	  deltagende	  klubber.	  F.eks.	  en	  

time	  i	  både	  og	  en	  time	  i	  sekretariat	  
• Søren	  Sibbersen	  tager	  kontakt	  i	  forhold	  til	  at	  rekruttere	  en,	  der	  vil	  stå	  for	  at	  

rekruttere	  HvK’s	  ro-‐hold	  og	  være	  tovholder	  for	  dette	  på	  dagen	  	  
• Johanna	  Nielsen	  finder	  ud	  af,	  om	  der	  er	  kommet	  nogle	  forhåndstilmeldinger	  til	  

løbet	  
• Forslag	  om	  venskabskampe	  på	  polobanen	  sideløbende	  med	  24-‐timersløbet	  –	  

reklamere	  for	  os	  selv,	  ”at	  det	  er	  vi	  også”	  –	  poloholdet	  kontaktes	  
	  

3. Sponsorater	  
Mht.	  ”Nekodemus”	  (værtsdhus)	  der	  har	  tilbudt	  at	  være	  sponsor	  for	  klubben,	  er	  vi	  lidt	  i	  tvivl	  
om,	  hvorvidt	  det	  er	  en	  sponsor,	  vi	  ønsker	  i	  forhold	  til	  image.	  Harmonerer	  det	  med	  klubbens	  
image	  at	  have	  et	  værtshus	  som	  sponsor?	  Kommer	  også	  an	  på,	  hvad	  han	  vil	  have	  for	  
pengene?	  Og	  hvor	  reklamen	  skal	  være	  -‐	  ikke	  ligegyldigt	  om	  det	  er	  på	  en	  trøje	  eller	  en	  
motorbåd.	  Der	  blev	  diskuteret	  for	  og	  imod.	  Vi	  tænker	  over	  det	  til	  næste	  møde.	  
	  
Laila	  Hindborg	  kommer	  med	  forslag	  om,	  hvorvidt	  det	  er	  en	  mulighed,	  at	  nogle	  af	  de	  lokale	  
håndværkervirksomheder	  vil	  sponsorere	  renovering	  af	  f.eks.	  vores	  toiletter	  inden	  DM	  i	  
september.	  	  
	  
Snak	  om	  hvad	  evt.	  sponsorer	  skal	  have	  for	  deres	  sponsorat.	  Forslag	  om	  skilte	  på	  fronten	  af	  
klubben	  ud	  mod	  parkeringspladsen,	  hvor	  alle	  ser	  det.	  En	  stor	  tavle	  med	  plads	  til	  flere	  
sponsornavne	  på	  er	  også	  en	  mulighed	  (ligesom	  Maribo	  Kajakklub).	  Må	  vi	  overhoved	  være	  
”reklamesøjle”?	  Der	  er	  også	  forslag	  om	  sponsoraftener	  –	  Hvor	  sponsorer	  årligt	  bliver	  
inviteret	  til	  et	  arrangement	  i	  klubben	  (f.eks.	  spise	  og	  ro	  kajak/	  polo).	  

	  
Laila	  Hindborg	  tilbyder	  at	  kontakte	  forskellige	  lokale	  håndværkervirksomheder	  i	  forhold	  til,	  
hvad	  deres	  krav	  ville	  være,	  hvis	  de	  skulle	  sponsorere	  renovering	  af	  klubben	  
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4. Budgetopfølgning	  	  
• Der	  blev	  diskuteret	  økonomi	  i	  forhold	  til	  B&U	  
• Inge	  Ribers	  har	  søgt	  engangspuljen	  
• Der	  blev	  diskuteret	  økonomi	  i	  forhold	  til	  Elitepuljen	  
• Der	  blev	  bevilliget	  penge	  til	  instruktørtøj	  –	  Instruktørerne	  bestiller	  samlet	  hos	  Ole	  

Torp,	  Dansprint	  
	  

5. Uddelegering	  af	  arbejdsopgaver	  i	  klubben	  	  
Der	  har	  været	  nogle	  tilbagemeldinger	  på	  Lailas	  Hindborgs	  mail	  ang.	  arbejdsopgaver	  i	  
klubben	  –	  3	  opgaver	  ”solgt”	  indtil	  videre	  (vinduespudsning,	  afkalkning	  af	  kaffemaskine/	  
elkedel,	  rengøring	  af	  køleskab).	  Laila	  sender	  endnu	  en	  opfordring	  ud,	  når	  alle-‐mail	  er	  oppe	  
at	  køre	  igen.	  Ligeledes	  bliver	  opfordringen	  gentaget	  ved	  klubaftenen	  onsdag	  (og	  andre	  
gange,	  hvor	  vi	  samles)	  
	  
Der	  vil	  blive	  lavet	  nogle	  separate	  lister	  (opdelt	  i	  underopgaver),	  man	  kan	  skrive	  sig	  på	  i	  
forhold	  til	  maling	  af	  huset	  mm.	  inden	  DM,	  så	  det	  bliver	  koordineret,	  og	  vi	  når	  det	  inden	  
september.	  

	  
6. Vokseninstruktion:	  Krav	  i	  forhold	  til	  udstedelse	  af	  EPP2?	  

Entringsprøven	  er	  et	  krav	  i	  forhold	  til	  at	  blive	  medlem	  af	  Hvidovre	  Kajaklub	  –	  dvs.	  få	  
udleveret	  nøgle	  til	  klubben.	  
	  
Man	  kan	  godt	  få	  udstedt	  EPP2,	  selvom	  man	  ikke	  deltager	  i	  2x	  handicap	  og	  1	  eksternt	  løb	  –	  
men	  vi	  opfordrer	  kraftigt	  til	  at	  deltage,	  da	  det	  er	  vigtigt	  for	  at	  ”komme	  ind	  i	  klubben”,	  
skabe	  kontakter	  mm.	  
	  
OK	  at	  årets	  instruktionshold	  2014	  deltager	  i	  tirsdagstræningen,	  når	  holdet	  er	  sat	  (selvom	  
de	  ikke	  er	  medlemmer	  endnu)	  	  -‐	  God	  måde	  at	  komme	  ind	  i	  klubben	  inden	  start	  –	  vi	  skal	  
opfordrer	  til	  dette	  i	  optagelsesbrev.	  

	  
7. Svejbæk	  

Inge	  sender	  en	  ny	  mail	  ud	  ang.	  Svejbæk	  i	  Påsken	  og	  ændrer	  svarfristen	  –	  Sorø	  har	  meldt	  sig	  
på	  banen	  med	  7	  mand.	  Sundby	  og	  Neptun	  kan	  desværre	  ikke	  deltage	  i	  år.	  	  

	  
	  

EVT.	  
Bo	  Sørensen	  følger	  op	  på,	  hvorfor	  værdiskabene,	  der	  skal	  stå	  i	  gangen,	  ikke	  er	  ankommet	  
endnu.	  
	  
Ulla	  Boyhus	  er	  i	  gang	  med	  at	  indhente	  børneattester	  –	  afventer	  mail	  med	  ”Erklæring	  om	  
indhentelse	  af	  børneattest”	  fra	  Hvidovre	  Kommune.	  

	  
Laila	  har	  fået	  søgt	  forskellige	  fonde	  –	  indtil	  videre	  et	  afslag	  og	  resten	  venter	  vi	  på	  svar	  fra.	  


